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§ 116

Åtgärdsvalstudie (ÅVS) för Rv. 21
2024/206

Sammanfattning
Trafikverket har tagit fram en så kallad åtgärdsvalsstudie för riksväg 21 som ligger till 
grund för fortsatt planering och genomförande. Trafikverkets projektledare informerar 
om den färdigställda rapporten. Det informeras även om genomförd funktionsutredning 
gällande Perstorp stationsområde.

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera informationen.
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§ 117

Information om Österbos tillbyggnad eller renovering av 
Ybbåsen
2023/216

Sammanfattning
Linus Åhlén, tf förvaltningschef teknik och service informerar om de olika alternativ som 
finns gällande antingen om- och utbyggnad av Österbo eller renovering av Ybbåsen och 
vad de olika alternativen bär med sig bland annat i form av kostnader och möjligheter. 

Information i ärendet ges också från representanter från räddningstjänst, A-konsult, 
ekonomienheten och socialförvaltningen.

Yrkande:
Charlotta Wendt (VIP) har följande yrkande: ”Redan idag har vi en kostsam kö och i 
behovsanalysen beskrivs ett kraftigt ökat behov av platser på särskilt boende. När vi 
bygger eller renoverar är det viktigt att vi dimensionerar efter behov, så att vi inte står 
med platsbrist återigen vid färdigställt projekt. Att bygga i rätt storlek från början är den 
ekonomiskt mest fördelaktiga lösningen.

Vi i Perstorp yrkar på att politiken får en kompletterande snabbutredning gällande 
tillbyggnad av Österbo med 36 platser, varav 5 ska vara avsedda för parboende.”

Ordförande föreslår att ett underlag tas fram för kostnaden för 30 platser på Ybbåsen 
respektive 36 platser på Österbo så snart som möjligt.

Kommunstyrelsen beslutar,

att ett underlag tas fram snarast där kostnaden visas för 36 platser på Österbo samt 30 
platser på Ybbåsen, samt

att notera informationen.
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§ 118

Ekonomisk uppföljning maj - Perstorps kommun
2024/200

Sammanfattning
Kommunen prognostiserar efter perioden januari till maj med ett underskott på 7 mkr, 
vilket innebär en budgetavvikelse på 12,6 mnkr. Det förbättrade resultatet jämfört med 
föregående period beror främst på prognostiserade överskott för nämnderna relaterade 
till de besparingsåtgärder de ålagts enligt beslut av kommunfullmäktige.

På arbetsutskottets sammanträde 14 augusti hade Charlotta Wendt (VIP) ett yrkande 
med följande attsatser:
”att ge socialnämnden i uppdrag att senast den 11 september, redovisa vilka 
resultatförbättrande åtgärder som nämnden beslutat om, och den ekonomiska effekten 
av detsamma för att uppnå en budget i balans för kommunen som helhet 2024.

att ge barn- och utbildningsnämnden, kultur- och fritidsnämnden, byggnadsnämnden 
och räddningsnämnden i uppdrag, inkomma med förslag på ytterligare besparingar till 
kommunstyrelsen senast den 11 september, för att uppnå en budget i balans för 
kommunen i sin helhet gällande 2024.

att ge kommundirektören och förvaltningschefen för teknik och service i uppdrag, att 
inkomma med förslag på ytterligare besparingar till kommunstyrelsen senast den 11 
september, för att uppnå en budget i balans för kommunen i sin helhet gällande 2024.”

Arbetsutskottet beslutade då att föreslå kommunstyrelsen att bifalla attsats ett och 
attsats tre samt att avslå attsats två.

Yrkande:
Charlotta Wendt (VIP) vidhåller sitt yrkande lämnat vid kommunstyrelsens arbetsutskott.

Beslutsgång:
Ordförande ställer Charlotta Wendts yrkande mot kommunstyrelsens arbetsutskotts 
förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen beslutat i enlighet med 
arbetsutskottets förslag till beslut, varvid

Kommunstyrelsen beslutat,

att ge socialnämnden i uppdrag att senast den 11 september, redovisa vilka 
resultatförbättrande åtgärder som nämnden beslutat om, och den ekonomiska effekten 
av detsamma för att uppnå en budget i balans för kommunen som helhet 2024,
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att ge kommundirektören och förvaltningschefen för teknik och service i uppdrag, att 
inkomma med förslag på ytterligare besparingar till kommunstyrelsen senast den 11 
september, för att uppnå en budget i balans för kommunen i sin helhet gällande 2024, 
samt

att notera redovisningen.

Beslutet skickas till
Berörda nämnder
Ekonomienheten

Reservation:
Charlotta Wendt (VIP) reserverar sig till förmån för eget yrkande.
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§ 119

Uppföljning återuppbyggnad Hembygdsgården
2024/205

Sammanfattning
Den 31 juli 2020 skedde en brand i Hembygdsgården. Ovanvåningen i huvudbyggnaden 
totalförstördes i branden men räddningstjänsten lyckades rädda kringliggande byggnader. 
Väderskydd monterades i ett tidigt skede för att skydda byggnaden och ett 
saneringsarbete påbörjades. 

Utredning och upphandling inför återuppbyggnaden tog längre tid än befarat då första 
upphandlingen fick förkastas eftersom inkomna anbud inte uppfyllde uppställda krav. En 
ny upphandling genomfördes med ett fast pris på stomåterbyggnaden och en löpande 
prissättning på den invändiga återuppbyggnaden. Denna fördröjning i upphandlings-
processen medförde högre kostnader avseende väderskyddet då det behövde finnas på 
plats tills byggprocessen var påbörjad och taket var tätt.

Försäkringsersättning med anledning av branden har erhållits på 3,6 mkr av 
försäkringsbolaget. I 2022 års budget för kommunstyrelsen togs beslut om att avsätta 
investeringsmedel om 2 mkr för återuppbyggnad av Hembygdsgården. Beloppet 2 mkr 
baserades på differensen mellan budgeterad kostnad för återuppbyggnad på 5,6 mkr och 
den ersättning som försäkringbolaget slutligen fastställt på 3,6 mkr. 

Projektet med återuppbyggnaden av Hembygdsgården har pågått mellan åren 2020–2023 
och varit en längre process än planerat. Fördröjningen av upphandlingsprocessen är en 
orsak till fördröjningen tillsammans med det extra arbete som fick göras avseende 
bjälklag och golv efter att en fuktundersökning genomförts. Detta ledde även till ökade 
kostnader och totalbudgetavvikelse uppgår till 1 891 546 kr. Väderskyddet är den post 
som avviker mest gentemot budget med 803 496 kr följt av byggkostnader som har en 
avvikelse på 576 306 kr. I övrigt har posten målning en avvikelse på 313 425 kr och 
konsulter 348 989 kr. Saneringskostnaden blev däremot något lägre än budgeterat och har 
en positiv budgetavvikelse på 150 671 kr. 

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera informationen. 
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§ 120

Försäljning av fastigheten Ugglan 1, Ugglehemmet
2024/178

Sammanfattning
Fastigheten Ugglan 1, även benämnd "Ugglehemmet", har tidigare använts av Perstorps 
kommun för olika verksamheter. Efter en översyn av kommunens fastighetsbehov har 
det konstaterats att Ugglan 1 inte längre fyller någon funktion inom den kommunala 
verksamheten. För att säkerställa en effektiv hantering av kommunens tillgångar 
föreslås att fastigheten säljs.

Kommunstyrelsen beslutar,

att sälja fastigheten Ugglan 1 (Ugglehemmet), samt 

att uppdra åt tf. förvaltningschef för teknik- och serviceförvaltningen att i samråd med 
kommunstyrelsens arbetsutskott genomföra försäljningen i enlighet med vad som 
redovisats i ärendet.

Beslutet skickas till
Tf. förvaltningschef teknik- och serviceförvaltningen
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§ 121

Ekonomichefen informerar
2024/164

Sammanfattning
Ekonomichefen informerar om bland annat:
Osäkerheten om det ekonomiska läget just nu, barn- och utbildningsnämnden har fått ett 
statsbidrag på cirka en miljon men har också ökade kostnader för IM-programmen. 
Kommunstyrelsen och byggnadsnämnden håller sin prognos, socialnämnden 
prognosticerar ett fortsatt underskott men arbetar hårt för att prognosen ska förbättras

Yrkande:
Charlotta Wendt (VIP) yrkar på att vi i KS och KF får en lägesuppdatering av 
kommundirektör Elin Ask avseende bristerna som påvisades i Ensolutions rapport. 

Kommunstyrelsen beslutar,

att en redovisning lämnas på kommunstyrelsens sammanträde i oktober gällande 
uppföljning av Ensolutions rapport.
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§ 122

Begäran om höjning av medlemsbidraget, Söderåsens 
miljöförbund
2024/187

Sammanfattning
Direktionen för Söderåsens miljöförbund har beslutat att översända en begäran till 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna om en höjning av medlemsbidraget fr.o.m. 
år 2025 med 19 kr/invånare, till totalt 188 kr/invånare och år. För Perstorps kommun 
skulle en sådan höjning innebära en kostnadsökning på omkring 139 tkr baserat på 
senaste officiella befolkningsstatistik från maj månad, där invånarantalet uppgår till 7 312 
invånare.

Därutöver har även direktionen för Söderåsens miljöförbund beslutat att begära att 
kommunfullmäktige i medlemskommunerna beslutar om ett extra medlemstillskott på 
1291 tkr för kostnader relaterade till Söderåsens miljöförbunds verksamhet avseende år 
2023 som det saknas täckning för i ordinarie verksamhet. För Perstorps kommun skulle 
ett sådant medlemstillskott innebära 189 803 kronor.

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att, under förutsättning att övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut, 
godkänna Söderåsens miljöförbunds begäran om höjning av medlemsbidrag från och 
med år 2025 med 19 kr till 188 kr/invånare och år, samt 

att finansiering med 139 tkr sker från anslaget om 3,6 mnkr för oförutsedda kostnader 
under finansieringsverksamheten år 2025
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§ 123

Taxa - tillsyn enligt strålskyddslagen
2024/186

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har övergått till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell vilket gör att taxa om tillsyn enligt 
strålskyddslagen nu kommer upp för beslut. 

I strålskyddslagen står det att kommunen ska bedriva tillsyn av solarier och radon i 
bostäder. Tillsynen grundar sig både på strålskyddslagen och miljölagstiftningen. Det 
behöver därför finnas en separat taxa för denna tillsyn skild från miljötaxan. Att bedriva 
en solarieverksamhet är anmälningspliktigt till miljöförvaltningen. Tillsynen bedrivs av 
hälsoskyddsgruppen som kontrollerar bland annat märkning av lysrör, ålderskontroll av 
den som ska sola, skyddsglasögon och exponeringstid samt rengöring och ventilation. 
När det gäller radon i bostäder kontrolleras detta vid tillsyn av fastighetsägare, 
förskolor, skolor, lokaler för vård med flera. 

Taxan innebär ingen höjning av timavgiften utan motsvarar de andra taxorna som finns 
inom miljötillsynsområdet. Taxan följer även övriga taxor med årlig indexuppräkning. 
Förslag till taxa har uppdaterats med att all handläggning och tillsyn debiteras genom 
timavgift för nedlagd tid. Det som kvarstår sedan tidigare är att restiden debiteras 
fortsatt med en fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt 
strålskyddslagen. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.
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§ 124

Taxa - tillsyn av sprängämneprekursorer
2024/185

Sammanfattning
Under 2023 beslutade kommunfullmäktige i Söderåsens miljöförbunds 
medlemskommuner om nya taxor för tillsyn enligt miljölagstiftningen samt för tillsynen 
av åldersbegränsade varor. Året innan beslutades en ny taxa för livsmedelskontroll. Alla 
nya taxor har gemensamt att övergå till efterdebitering av avgifter, den så kallade 
”Rättviksmodellen”. Förbundet har några ”mindre” taxor kvar som inte har uppdaterats 
och ändrats. För att bland annat uppnå enhetlighet vill förbundet att alla taxor ska 
innehålla efterdebitering som avgiftsmodell, vilket gör att taxa om tillsyn av 
sprängämnesprekursorer nu kommer upp för beslut.

Söderåsens miljöförbund har bedrivit tillsyn av sprängämnesprekursorer sedan 2018. 
Förbundet strävar efter att göra lika i alla taxor och tillämpa efterdebitering. Denna taxa 
är separerad från taxan för miljöbalken då det är en annan lagstiftning som är tillämplig.

Den nya taxan innebär inte någon avgiftshöjning däremot kommer indexuppräkning att 
ske enligt samma modell som övriga taxor. Inställelsetid/restid debiteras fortsatt med en 
fast avgift motsvarande en timme. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för tillsyn enligt lagen om 
sprängämnesprekursorer. Taxan ska börja gälla 1 januari 2025.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-08-21

Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 125

Taxa för marknadskontroll
2024/184

Sammanfattning
Med anledning av EU:s nya förordning om marknadskontroll ska Söderåsens 
miljöförbund utföra marknadskontroll avseende vissa verksamheter.

I samband med den nya EU-förordningen gjordes ett antal förtydliganden kring 
fördelningen av ansvar för marknadskontroll. Det förtydligades bland annat att 
kommunerna inte ska vara utpekade marknadskontrollmyndigheter, men de ska ändå 
ansvara för viss marknadskontroll inom sina tillsynsområden. Det handlar om att utföra 
kontroll av information och märkning avseende kemiska produkter, varor och 
förpackningar hos verksamheter som omfattas av kommunernas tillsynsansvar enligt 
miljöbalken samt om produktkontroll av vissa mobila maskiner inom kommunernas 
ansvarsområde.

Marknadskontrollen som ska utföras inom förbundets ansvarsområde, föreslås 
finansieras med avgifter som baseras på föreslagen taxa. Föreslagen timavgift, 
motsvarar den aktuella timavgiften inom förbundets övriga tillsynsområden, undantaget 
livsmedelskontrollen, där timavgiften är högre. Årlig indexuppräkning föreslås också 
att ske enligt samma modell som övriga taxor.

Förslag till taxa innebär att all handläggning och tillsyn debiteras genom timavgift i 
efterhand för nedlagd tid enligt ”Rättviksmodellen”. Samtidigt debiteras restiden med 
en fast avgift motsvarande en timme, på samma sätt som i förbundets övriga taxor. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att godkänna Söderåsens miljöförbunds förslag på taxa för marknadskontroll. Taxan ska 
börja gälla den 1 januari 2025.
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§ 126

Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026–2037
2024/193

Sammanfattning
Inför arbetet med den nya regionala infrastrukturplanen med planperiod 2026–2037 har 
Familjen Helsingborgs nätverk för kollektivtrafik och infrastruktur gemensamt tagit 
fram en prioriteringslista. Denna lista revideras var fjärde år med syfte att vara ett 
underlag till nationella och regionala planer och trafikförsörjningsprogram.

Familjen Helsingborgs styrelse har den 31 maj 2024 antagit de föreslagna 
prioriteringarna för Infrastruktur och Kollektivtrafik inför beslut i respektive kommuns 
fullmäktige. Perstorps kommun har särskilt framfört två objekt som rör väg 108 som 
finns med bland Familjens prioriteringar. 

Anders Jelander och Charlotta Wendt (båda VIP) deltar inte i beslutet.

Kommunstyrelsens förslag till beslut,

Kommunfullmäktige beslutar,

att anta de av familjen Helsingborg framtagna prioriteringarna för perioden 2026–2037.
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§ 127

Aktualitetsprövning - Regionplan för Skåne 2022-2040
2024/83

Sammanfattning
Skånes kommuner och Länsstyrelsen Skåne har fått en begäran av Region Skåne om 
synpunkter inför arbetet med en aktualitetsprövning av Regionplan för Skåne 2022–
2040. Regionplanen är viktig i arbetet med att skapa samsyn, ge vägledning i 
mellankommunala frågor och lyfta fram Skåne på ett nationellt plan utan att påverka det 
kommunala planmonopolet. Familjen Helsingborgs gemensamma Strukturplan är 
tillsammans med kommunernas översiktsplan fortfarande ett viktigt medskick till 
regionplanen för hur området kan utvecklas. Till Strukturplanen finns även objekt som 
bör prioriteras i nationell och regional infrastrukturplanering. Det är viktigt att 
regionplanen fortsätter att förmedla befintliga överenskommelser såsom Skånebilden 
och Greater Copenhagens trafikcharter. Familjen Helsingborg har tagit fram ett 
gemensamt yttrande. I yttrandet lyfts vikten av att inkludera Helsingborg i den 
nationella tillväxtmotorn och fortsatt arbete för att nå miljömål till år 2030. Vidare lyfts 
vikten av flerkärnigheten i Skåne och att landsbygdsperspektivet beaktas för att hela 
Skåne ska leva. Ytterligare stöd i regionplanen efterfrågas inom klimatanpassning. 
Beredskap är ett planeringsområde som har fått förnyat fokus, där en regional syn är 
intressant.

Anders Jelander och Charlotta Wendt (båda VIP) deltar inte i beslutet.

Kommunstyrelsen beslutar,

att ställa sig bakom framtaget yttrande, samt

att översända detsamma till Region Skåne

Beslutet skickas till
Region Skåne
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Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 128

Begäran om planbesked avseende del av Perstorp 25:114
2024/147

Sammanfattning
Den 21 maj 2024 inkom Perstorps Fastighets AB (PFAB) med en begäran om 
planbesked avseende del av bolagets fastighet ”Perstorp 25:114”. Syftet med begärt 
planbesked är att ta bort prickmark för att möjliggöra en bättre byggrätt, som i sin tur 
möjliggör verksamhetsutveckling. Inför planbesked har räddningstjänsten, NSVA och 
Söderåsens miljöförbund fått möjlighet att inkomma med synpunkter kring föreslagen 
ändring. Utifrån de synpunkter som lämnats bedöms det finnas goda möjligheter att 
hantera dessa inom ramen för detaljplanen. Inkomna synpunkter handlar om säkerhet, 
VA och dagvatten. 

Kommunstyrelsen beslutar,

att ge positivt planbesked, samt

att ge plan- och byggförvaltningen i uppdrag att genomföra planarbetet.

Beslutet skickas till
Plan- och byggförvaltningen
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§ 129

Yttrande avseende nyetablering av anläggning för produktion av 
biogas
2024/195

Sammanfattning
Kommunen fick den 2 juli 2024 inbjudan till att delta i samråd enligt 6 kap. miljöbalken 
avseende en planerad biogasanläggning på fastigheten Perstorp 25:114, inom området 
känt som ”Industriparken”. Miljötillståndet granskas av flera instanser, där länsstyrelsen 
är beslutande myndighet och ansvarar för att etableringen genom kvalificerade 
undersökningar och utredningar kan uppföras utan betydande risk för människors hälsa 
och säkerhet. Räddningstjänsten och Söderåsens miljöförbund har fått separata 
inbjudningar och skickar in yttranden på egen hand. Kommunen har tagit del av 
yttrandena, av vilka det framgår att specifika utredningar efterfrågas men några 
formella hinder för val av etablering anges inte. Utredningar som instanserna anser är 
viktiga avser bland annat VA och dagvattenhantering, dominoeffekter, 
naturvärdesinventering, buller- och trafikutredning.

Tidigare har en annan lokalisering undersökts, men efter samtal med privat 
fastighetsägare har en ny lokalisering på fastigheten Perstorp 25:114 ansetts mer 
lämplig och det är nu denna som kommunen inbjudits att yttra sig om.

Området som undersöks för biogasetablering är utpekat och omnämnt som lämpligt för 
tyngre industri i kommunens översiktsplan, samt detaljplanelagt för industri med högsta 
höjd upp till 70 meter. Mot denna bakgrund bedöms åtgärden ligga i linje med 
kommunens ställningstagande utan vidare lokaliseringsutredningar. Vidare bedöms 
anläggningen bidra till kommunens hållbarhetsmål och minskning av fossila resurser.

Kommunstyrelsen beslutar,

att godkänna förslaget till yttrande, samt

att sända yttrandet till Biokraft AB. 

Beslutet skickas till
Plan- och byggförvaltningen
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Charlotta Wendt (VIP) anmäler jäv.

§ 130

Samråd inför ansökan om Solcellspark Tussjöholm 3:11
2024/169

Sammanfattning
Perstorps kommun gavs den 5 juni 2024 tillfälle att yttra sig angående en planerad 
solcellspark öster om Perstorps tätort. Kommunen samordnade svar från 
räddningstjänsten och Söderåsens miljöförbund. Även den lokala 
naturskyddsföreningen bjöds in att lämna synpunkter då det ansågs lämpligt med deras 
kompetens gällande miljö och naturvärden. Inkomna synpunkter har sammanfattats för 
kommunens yttrande, men bifogas i sin helhet. 

På grund av sommaruppehåll för de politiska mötena fick kommunen förlängd svarstid 
till den 22 augusti 2024.

Utöver yttranden från Räddningstjänsten och Naturskyddsföreningen har hänsyn till 
kommunala policys och styrdokument tagits. Kommunala dokument som ligger till 
grund för yttrandet är ”ÖP 2030” och ”Energi- och klimatprogram”. Söderåsens 
miljöförbund fick frågan om att bifoga ett yttrande till kommunens, men uppger att de 
lämnar över ett eget yttrande direkt till ansvarig konsult. 

I korthet bedöms tillskapandet av solcellsenergi som positiv för kommunens möjlighet 
att uppnå miljömål och minska användningen av fossila resurser, dock återstår det för 
företaget som önskar etablera att visa att marken kan tas i anspråk för 
solcellsanläggning utan att påverkan på omgivning, natur och miljö inte blir av en sådan 
olägenhet att övriga intressen undermineras. Frågor som är viktiga är påverkan på den 
enskilde och påverkan på ekologi, friluftsliv samt ekosystemtjänster i förhållande till 
den nytta anläggningen kan skapa. 

Anders Jelander och Kent Hamacek (båda VIP) deltar inte i beslutet.

Kommunstyrelsen beslutar,

att godkänna yttrandet, samt

att sända yttrandet till ansvarig konsult, Rejlers Sverige AB 

Beslutet skickas till
Byggnadsnämnden

Charlotta Wendt (VIP) återinträder.
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Charlotta Wendt (VIP) anmäler jäv och lämnar lokalen innan ärendet föredras.

§ 131

Laglighetsprövning enligt kommunallagen - budgetbeslut
2024/201

Sammanfattning
Perstorps kommun har av förvaltningsrätten anmodats inkomma med yttrande gällande 
laglighetsprövning av ett beslut fattat i kommunfullmäktige den 19 juni 2024, § 72.

Förslag till yttrande har upprättats, i vilket kommunen bestrider överklagandet och 
yrkar att det ska avslås. 

Handlingar i ärendet
1. Förvaltningsrättens begäran om yttrande i mål nr. 7572-24
2. Förslag till yttrande, 2024-08-09

Yrkande:
Anders Jelander (VIP) yrkar avslag på förslaget till beslut och yrkar att kommunstyrelsen 
får ut hela Akademikerförbundets skrivelse med yrkande inför budget 2025.

Beslutsgång:
Ordförande föreslår att kommunstyrelsen först tar ställning till yrkandet om att 
kommunstyrelsen får ut hela Akademikerförbundets skrivelse med yrkande inför budget 
2025 och därefter till yrkandet om avslag. Detta godkänns och genomförs via 
acklamation och ordförande finner bifall på första yrkandet och avslag på andra varvid,

Kommunstyrelsen beslutat,

att kommunstyrelsen får ut hela Akademikerförbundets skrivelse med yrkande inför 
budget 2025, samt

att överlämna upprättat yttrande till förvaltningsrätten.

Beslutet skickas till
Förvaltningsrätten i Malmö

Reservation:
Anders Jelander och Kent Hamacek (båda VIP) reserverar sig till förmån för eget 
avslagsyrkande.
Charlotta Wendt (VIP) återinträder.
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§ 132

Förslag till reviderade byggbestämmelser koloniområde 
Smattabygget - Källstorp 7:31
2024/188

Sammanfattning
Då förutsättningar för hur man ansöker och hur handläggningen av anmälningsärenden 
har förändrats föreslås en revidering av byggbestämmelserna för Perstorps 
koloniområde. 

Plan- och byggförvaltningen har fört dialog med Perstorps koloniförening och har 
därefter utarbetat ett nytt förslag till bestämmelser. Detta innebär endast förändring av 
texten i första stycket A:1 i Allmänna bestämmelser från 2020-08-05. 
Byggnadsnämnden beslutade 2024-05-23, § 27, att godkänna reviderade 
byggbestämmelser, under § 6 Allmänna bestämmelser A:1, för Perstorps 
Koloniförening daterade 2024-05-06 samt att överlämna till kommunstyrelsen för 
beslut. Byggreglerna är kopplade till ordningsreglerna för koloniområdet (2015).

Kommunstyrelsen beslutar,

att godkänna föreliggande byggbestämmelser för Perstorps koloniförening, daterade 
2024-05-06, samt

att reglerna ersätter tidigare byggbestämmelser.

Beslutet skickas till
Perstorps koloniförenings styrelse
Plan- och byggchef
Tf. teknik- och servicechef
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§ 133

Nämndinitiativ gällande budgetprocessen 
2024/209

Sammanfattning
Charlotta Wendt (VIP) har inkommit med ett nämndinitiativ gällande budgetprocessen. 
Yrkandena i initiativet rör både själva budgetprocessen samt innehåll i underlag och 
beslut.

Kommunstyrelsen beslutar,

att uppdra åt ekonomienheten att bereda initiativet

Beslutet skickas till
Ekonomienheten
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§ 134

Nämndinitiativ gällande återkallande av uppdrag för 
socialnämndens ordförande
2024/208

Sammanfattning
Charlotta Wendt (VIP) har inkommit med ett nämndinitiativ gällande att omedelbart 
återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Yrkande:
Kommunstyrelsens ordförande yrkar att uppdraget för socialnämndens ordförande inte 
återkallas.

Charlotta Wendt (VIP) yrkar bifall nämndinitiativet.

Beslutsgång:
Ordförande ställer förslaget till beslut i nämndinitiativet mot eget yrkande och finner att 
kommunstyrelsen bifaller eget yrkande. Votering begärs.

Votering:
Den som vill avslå initiativet röstar ja och den som vill bifalla detsamma röstar nej. 
Voteringen genomförs och utfaller med två nej (Charlotta Wendt (VIP), Anders Jelander 
(VIP)) och sju ja (Patrik Ströbeck (M), Göran Långström (PF), Kerstin Gustafsson 
Andersson (C), Valter Titusson (S) Jack Henriksen (SD), Emilia Sandell Eskilandersson 
(SD) och Ronny Nilsson (S)), varvid

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta,

att inte återkalla uppdraget för socialnämndens ordförande.

Reservation:
Charlotta Wendt (VIP) reserverar sig till förmån för eget förslag.
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§ 135

Fyllnadsval, ersättare i kommunstyrelsens arbetsutskott, 
tekniska utskott samt personalutskott
2024/139

Sammanfattning
Från socialdemokraterna har inkommit förslag på Valter Titusson (S) som ny ersättare i 
arbetsutskottet, tekniska utskottet samt personalutskottet efter Jeanette Larsson (S).

Kommunstyrelsen beslutar,

att som ny ersättare i kommunstyrelsens arbetsutskott, tekniska utskott och 
personalutskott välja Valter Titusson (S).

Beslutet skickas till
HR Servicecenter
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§ 136

Kommundirektören informerar
2024/4

Sammanfattning
Kommundirektören informerar om bland annat:
Fritidschecken, 400 personer som använt den på Ugglebadet,
Bjuv hoppar av GIS-samarbetet, diskussioner kring IT-samarbetet fortsätter,
Ny controller börjar den 26 augusti,
Möte med Arbetsförmedlingen den 28 augusti, arbetsmarknadschefen kommer till nästa 
kommunstyrelsesammanträde den 11 september,

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera informationen.
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§ 137

Kommunstyrelsens ordförande informerar
2024/5

Sammanfattning
Kommunstyrelsens ordförande informerar om bland annat:
Kommande trygghetsråd och kommande styrelsemöte med Familjen Helsingborg.

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera informationen.
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§ 138

Rapporter NSVA
2024/175

Sammanfattning
Föreligger följande rapporter från NSVA gällande maj månad:
Månadsrapport Perstorp
Ekonomisk rapport Perstorp
Miljöredovisning
Sammanställning produktion

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera rapporterna.
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§ 139

Meddelanden
2024/6

Sammanfattning
Föreligger följande meddelanden:
Söderåsens miljöförbund: Protokoll 240611
NSVA: Protokoll årsstämma och konstituerande möte 240524, protokoll 240617
Migrationsverket: Brev angående uppsägning

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera meddelandena
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§ 140

Anmälningar
2024/7

Sammanfattning
Kommunstyrelsen har att notera följande delegeringsbeslut:

Beslut   datum delegat
KS 2024/105   24-07-18 bostadsanpassningshandläggare
Installation och montering av ny toalettstol, eluttag, stödhandtag samt tröskelramp.
KS 2024/142   24-07-16 bostadsanpassningshandläggare
Installation och montering av automatisk dörröppnare.
KS 2024/181    24-07-16 bostadsanpassningshandläggare
Montering av spisvakt.
KS 2024/180   24-07-04 bostadsanpassningshandläggare
Reparation och service av trapphiss.
KS 2024/157   24-07-03 bostadsanpassningshandläggare
Montering av handledare i trappa.
KS 2024/173   24-06-26 bostadsanpassningshandläggare
Montering av handledare i trappa.
KS 2024/144   24-06-26 bostadsanpassningshandläggare
Montering av handledare i trappa
Avtal, dörrautomatikAvtal, dörrautomatik teknik- och servicechef
Avtal, offentlig belysning    teknik- och servicechef
Avtal, tolktjänster    teknik- och servicechef

Kommunstyrelsen beslutar,

att notera besluten


